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شــهروند| رئیس جمعیت هلال احمر با اعلام 
این که هفته گذشته مکاتباتی محرمانه با مسئولان 
عالیرتبه کشور داشته، تصریح کرد: با وجود تنگناهای 
بی ســابقه و وضع بودجه اسفناک هلال احمر، هرگز 
مردم را تنها نگذاشــته ایم و تاکنون چندین بار و از 
راه های مختلف به مسئولان ذیربط اطلاع داده ایم و 
حوادث چند هفته گذشته نیز خود گویای ضرورت 
تزریق فوری اعتبار برای خدمت رســانی شایسته به 

مردم است. 
هلال احمر نمی تواند منتظر حادثه و بحران 
بماند و سپس دنبال پاسخگویی به مردم باشد

دکتر سیدامیرمحســن ضیایی در جلسه شورای 
عالی این جمعیت که به بررسی ماده واحده و بودجه 
پیشنهادی سال 96 پرداخت، گفت: با توجه به شرایط 
بحران مالی در ایــن نهاد، از اعضای شــورای عالی 
درخواست دارم تا برای تجهیز انبارهای هلال احمر، 
تجهیز پایگاه ها به خودروهای نجات و سایر تجهیزات 
مورد نیاز در ارایه خدمات به هموطنان در نوروز 96، 
بار دیگر اجازه برداشــت 50 میلیارد تومان اعتبار از 
محل ذخیره احتیاط را بدهند. وی با اشاره به این که 
هلال احمر نمی تواند منتظر حادثه و بحران بماند و 
سپس به دنبال راه چاره، پاسخگویی و تأمین نیازهای 
مردم باشد، خاطرنشان کرد: بنده موظف هستم با هر 
روش و راهکاری، امداد و نجات آسیب دیدگان را روی 
زمین نگذارم و بنابراین درخواست ما از شورای عالی، 
پرداخت این مبلغ به صورت قرض الحسنه است تا در 
صورت اختصاص اعتبار هلال احمر و تأمین منابع، 
مبلغ برداشتی از ذخیره احتیاط بازگردانده شود و  در 
صورت عدم تأمین اعتبار، اسناد هزینه های قطعی آن 
به شورای عالی ارایه شود.  رئیس جمعیت هلال احمر 
با اشاره به این که با همه گرفتاری ها، دستورات لازم 
برای تأمین منابع به استان ها داده شده است، اظهار 
کــرد: هلال احمر هیچ گاه مــردم را تنها نمی گذارد 
و مردم نیز مطمئن باشــند که همواره در کنارشان 
هســتیم و با هر روش و راهکاری که ممکن باشد با 
فداکاری و ازخودگذشــتگی امدادگران، نجاتگران، 
جوانان و داوطلبان جمعیــت در حمایت، مراقبت و 

امداد و نجات به آنها ذره ای کم نخواهیم گذاشت. 
برای تجهیز پایگاه ها و انبارهای امدادی ناچار 

به برداشت از ذخیره احتیاط هستیم
به گفته دکتر ضیایی، استفاده از ذخیره احتیاطی 
هلال احمر در ماده 95 آیین نامه مالی – محاسباتی 
بــرای بحران های ملی اســت، اما هم اکنــون برای 
پاســخگویی به مردم محصــور در بــرف، کولاک 
و ســیلاب و به خصوص بــرای خدمت رســانی به 
هموطنان در برف و کولاک؛ ناچار به تجهیز پایگاه ها 
و شارژ انبارهای امدادی استان ها و برداشت از ذخیره 
احتیاط هستیم. وی با اشــاره به این که در چند ماه 
گذشته پیگیر پرداخت کمک دولت به هلال احمر از 
ماده 10 و 12 قانون بودجه بوده ایم که تاکنون فقط 
100 میلیارد تومان آن پرداخت شــده است، اظهار 
کرد: همچنان بجد پیگیر دریافت این مطالبه هستیم 
و امیدواریم تا چند هفته باقیمانده به پایان سال، شاهد 

گشایشی در این زمینه باشیم. 
مردم و مسئولان از خدمات ارایه شده در 
برف و سیلاب اخیر رضایت کامل داشتند

رئیس جمعیــت هلال احمر همچنین با اشــاره 
به این که در دو هفته گذشــته اخبار بســیار خوبی 
از رضایت مردم و مســئولان از خدمات ارایه شــده 
هلال احمر در برف، کولاک، ســیل و آبگرفتگی در 
استان های کشور شنیدیم، گفت: ایثار و تلاش های 
بی وقفه امدادگــران و داوطلبان جمعیت در خدمت 
به هموطنان در حوادث اخیر رضایت بســیاری را به 
دنبال داشت و این رضایتمندی در رسانه ها نیز به نحو 
احسن منعکس شد. وی همچنین درباره انتصابات 
جدید در جمعیت هلال احمر گفــت: آقای اکبری، 
سرپرست ســازمان داوطلبان یکی از مدیران موفق 
جمعیت با سابقه خدمت در معاونت عملیات سازمان 
امداد و نجات، مدیرعامل سابق استان های گلستان 

و مازندران بوده و  آقــای دکتر احمدی، مدیرعامل 
شرکت سرمایه گذاری هلال نیز از مدیران باتجربه در 

بخش های مختلف اقتصادی کشور بوده  است. 
آخرین موجودی هلال احمر در انبارهای 

امدادی استان ها توزیع شد
مصطفی محمدیون، دبیرکل جمعیت هلال احمر 
نیز در این جلســه با بیان این که هر آنچه از مایحتاج 
و اقلام مورد نیاز مردم در زمان حادثه داشــته ایم، به 
انبارهای هلال احمر در اســتان ها تزریق کرده ایم، 
گفت: البته معضل ما فقط خالی شدن انبارها و تجهیز 
انبارهای امدادی نیست، بلکه تجهیزات و خودروهای 
هلال احمر نیز فرسوده اســت. وی افزود: در ملاقات 
با نمایندگان مجلس انتظارات بحق آنها از جمعیت 
هلال احمر را شنیدم، لکن به آنها اعلام کردم اجرای 
خواسته های شما و کشــور منوط به پیگیری وضع 

وخیم انبارهای امدادی و اعتبارات هلال احمر است. 
برنامه ریزی بی بدیل دبیرکل برای آماده باش 

نیروهای هلال  در برف اخیر اردبیل 
دکتر محمدحسین صوفی، بازرس مجمع عمومی 
جمعیت هلال احمر هم در این جلســه با اشــاره به 
پیش بینــی و مقابله به موقع هلال احمــر در برف و 
کولاک اخیر استان اردبیل گفت: با توجه به پیش بینی 
وقوع برف و کولاک در اردبیــل و مصداق جالب آن 
احتمال خطر بحران یکی از روســتاهای اســتان، 
برنامه ریزی لازم برای استقرار و آماده باش نیروهای 
هلال احمر، تجهیز انبارها و همچنین انتقال اقلام مورد 
نیاز در روســتای مربوطه و به خصوص اقدام شخص 
دبیرکل بی بدیل بود و خوشبختانه شاهد مدیریت 
بی بدیل و مثال زدنی در منطقه بودیم. وی با اشاره به 
این که چنین مدیریت پیشگیرانه ای در حوادث باید 

اشاعه یابد، اظهار کرد: در سیل سیستان و بلوچستان 
نیز همکاری هلال احمر با ســازمان هواشناســی، 
آمادگی اســتان های معین و تجهیز به موقع انبارها 

موجب شد تا از فاجعه بزرگی پیشگیری شود. 
تقدیر اعضای شورای عالی هلال از انتصاب 

مدیران هلال احمر از بدنه
فریدون نــوري، عضو شــورای عالــی جمعیت 
هلال احمر هم در جلسه این شورا با تشکر از انتصاب 
مدیران هلال احمر از بدنه این نهاد مردمی، عنوان کرد: 
به نظر می رسد عملکرد مدیرانی که از درون جمعیت 
انتخاب می شوند با توجه به اشراف و شناخت کامل به 
مسائل این جمعیت بسیار بهتر از مدیرانی باشد که 
از خارج  جمعیت منصوب می شوند.  وی همچنین 
با اشــاره به حضور دبیرکل جمعیت هلال احمر در 
مناطق حادثه دیده، اظهار کرد: حضور مستمر دبیرکل 
جمعیت در ستاد و استان ها و پیگیری وی در پیشبرد 
امور در اســتان ها، قابل تقدیر است. نوری همچنین 
از اعــلام آمادگــی اعضای شــورای عالی جمعیت 
هلال احمر برای حمایت از این نهاد مردمی و حضور 
در رسانه ها جهت تشــریح وضع اسفبار هلال احمر، 
برای کمک به رفع مشکلات این نهاد مردمی خبر داد. 
اگر هلال برای سیل سیستان و بلوچستان 

آماده نبود، شاهد بحران ملی می شدیم
ولی محمد بامری با اشاره به این که اگر هلال احمر 
با برنامه ریزی لازم برای سیل سیستان و بلوچستان 
آماده نبود، احتمال داشت شاهد بحران ملی در این 
زمینه باشیم، اذعان کرد: مدیریت واحد هلال احمر 
و در تعامل با استاندار، مدیرکل بحران و مدیرعامل 
هلال احمر سیســتان و بلوچســتان موجب شد تا 
شاهد رضایت مردم استان در خدمت رسانی باشیم. 

به گفته وی، حضور دبیــرکل جمعیت هلال احمر 
در استان های هرمزگان، سیســتان و بلوچستان و 
کرمان هنگام مواجهه با ســیلاب، احصا و نظارت بر 
کمبودهــای امداد و نجات حتی در شهرســتان ها، 
برپایی چادرهای اســکان قبل از وقــوع حادثه در 
دورافتاده ترین نقاط و اســکان مردم در نقاط امن و 
حتی اســکان و توزیع اقلام میان مردم در جاده های 
برفگیر، بحق جای تشکر دارد و اگر چنین مدیریتی 
وجود نداشت شاید شاهد خسارات و تلفات بیشتری 

در حوادث اخیر  بودیم. 
عملکرد خوب هلال احمر در حوادث اخیر 

زبانزد مردم و مسئولان شده است
بازرس مجمع عمومی جمعیت هلال احمر با بیان 
این که هم اکنون عملکرد خوب هلال احمر در حوادث 
اخیر زبانزد مردم و مسئولان شده است، اظهار کرد: 
حتی نمایندگان مجلس که سابق بر این در دوره های 
قبل مجلس حضور داشــته و در برخی موارد منتقد 
هلال احمر بودنــد، در دیدارها، نشســت ها و حتی 
فضاهای مجازی از این اقدام هوشــمندانه و حضور 
مداوم دبیرکل جمعیت و ایثارگری های امدادگران 

تقدیر و تشکر می کنند. 
هلال با توجه به وظایف بسیار متفاوت خود 

نمی تواند منتظر اعتبارات بماند
حمزه فرج اللهي  مقدم، عضو دیگر شــورای عالی 
جمعیت هلال احمر در جلســه این شورا از مخالفت 
دکتر ضیایی بــا انتخاب مدیرعاملی خــارج از بدنه 
هلال احمر برای استان لرســتان و انتخاب مدیری 
هلال احمری برای ایــن نهاد تقدیر کــرد و گفت: 
قریب یک سال است که از فعالیت معاونت آموزش، 
پژوهش و فناوری جمعیت می گذرد و درخواســت 

داریم گزارشی از روند فعالیت این معاونت در شورای 
عالی ارایه و مشکلات و مسائل پیش  روی فعالیت این 
معاونت مطرح شود.  هادی پژوهش جهرمی، از دیگر 
اعضای شورای عالی هلال احمر هم با اشاره به این که 
هلال احمر مسئولیت ها و وظایف بسیار متفاوتی دارد و 
نمی تواند منتظر اعتبارات بماند، اظهار کرد:   هم اکنون 
شهرهای جنوبی و بسیاری از استان های کشور درگیر 
ســیل، آبگرفتگی، برف و کولاک هستند و ضروری 
است تا مسئولان به درخواست های هلال احمر برای 
پاسخگویی بهتر به مردم توجه بیشتری داشته باشند. 
در این زمینه ما از ظرفیت های رسانه ای بهره خواهیم 
برد و مطالبه مردمی خواهیم کرد.  به گفته وی، مردم 
هیچ گاه از هلال احمر نبود تجهیــزات، خالی بودن 
انبارها و نبود اعتبارات را نمی پذیرند و به همین علت 
است که باید این شرایط را به همه اعلام کرده و هشدار 
بدهیم. دکتر محمدرضا نوروزی، عضو شورای عالی 
جمعیت هم با اشاره به این که لازم است تمامی اعضای 
شورای عالی برای مطالبه حقوق این نهاد مردمی وارد 
عمل شــوند، اظهار کرد: باید از همه ظرفیت ها برای 
اطلاع رســانی و حتی مردم، درباره شرایط بحرانی 
هلال احمر  اســتفاده کرد. وی تأکید کرد: ضروری 
است تا نشست ها و همایش ها برپا شده و حجم کار 
داوطلبانه هلال احمر و جانفشانی های امدادگران و 
حجم خدمات این نهاد مردمی به همگان نشان داده 
شود تا از این طریق بتوان حق خدمت ادا شده از سوی 

داوطلبان و امدادگران را ادا کرد. 
40میلیارد تومان، کسری هلال احمر در 

بهمن ماه
مهدی علیپور، خزانه دار کل و ذیحساب جمعیت 
هم با اشــاره به این کــه هلال احمــر در بهمن ماه، 

40 میلیارد تومان کســری بودجه داشــته اســت، 
خاطرنشان کرد:  با این شرایط در اسفندماه شرایط 
نامناسب تری را پیش  رو خواهیم داشت و اگر اعتباری 
اختصاص نیابد،  ســال آینده دچار مشکلات بسیار 
عدیده ای خواهیم شد. وی با اشاره به اقدام غیرقانونی 
سازمان ثبت اسناد رســمی مبنی بر عدم پرداخت 
ســهم هلال احمــر از 42 درصد حق ثبــت، گفت: 
این تخلف در نامه های مختلفــی به معاون حقوقی 
رئیس جمهوری، دیوان محاسبات کشور، خزانه داری 
کل کشــور، کمیســیون برنامه و بودجــه و دیوان 
محاسبات مجلس اطلاع داده شده است و امیدواریم 
مسئولان مربوطه هلال احمر را در تحقق این مطالبه 

قانونی خود یاری کنند. 
اظهار امیدواری برای ملغی شدن بخشنامه 

سازمان ثبت اسناد و املاک
علی اکبر پرواز، مدیرکل برنامه و بودجه جمعیت 
هلال احمر هم با اشــاره به این که مقرر شــده بود تا 
4 اســفند، ماده واحده و بودجه پیشــنهادی سال 
96 را به شــورای عالی و مجمع عمومی ارایه دهیم، 
گفت: این تعهد، 10 روز زودتر از موعد اجرایی شــد 
و جا دارد در این زمینه از همه همکاران خود تشــکر 
کنم. وی با اشــاره به این که اقدامات بسیاری از زمان 
حذف ردیف 42 درصــد حق الثبت برای هلال احمر 
انجام شــده اســت، توضیح داد: اقدام سازمان ثبت 
اسناد و املاک مبنی بر حذف ردیف اختصاصی که 
متعلق به دو دستگاه است، بدون اطلاع این جمعیت، 
کاملا غیرقانونــی بوده و در ایــن زمینه هلال احمر 
جلسات مستمر و متعددی با ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی کشور، دیوان محاسبات، معاونت حقوقی 
رئیس جمهوری، خزانه داری کل و کمیسیون برنامه و 
بودجه و دیوان محاسبات مجلس برگزار کرده است 
که برخلاف اذعان رسمی همگان بر غیرقانونی بودن 
این اقدام و درخواست کتبی آنها برای ملغی کردن این 
بخشنامه، متاسفانه تاکنون نتیجه قطعی در این زمینه 

حاصل نشده است. 
انضباط مالی، شفافیت و انعطاف پذیری، 

خصوصیت بارز بودجه پیشنهادی  سال 96 هلال 
پرواز با اشــاره به جلســه روز یکشنبه مسئولان 
هلال احمر با معاون بودجــه معاونت برنامه ریزی و 
نظارت راهبردی رئیس جمهوری اظهار امیدواری 
کرد تا بخشنامه سازمان ثبت اسناد و املاک ملغی 
شده و مطالبه هلال احمر از شهریورماه که به صورت 
غیرقانونی به حســاب دیگری واریز شده است، به 
این نهاد بازگردانده شــود. وی همچنین با اشاره به 
بودجه پیشنهادی  سال 96 هلال احمر پیش بینی 
این بودجه در جهت منابــع و مصارف هلال احمر، 
انضباط مالی، شفافیت و انعطاف پذیری با توجه به 
وضع موجود، رعایت موارد مرتبط با آیین نامه های 
مالی و محاسباتی مرتبط با بودجه و توجه به موضوع 
آموزش، پژوهش و فناوری در جمعیت به خصوص 
آموزش همگانی و تــاب آوری و ایجاد جامعه آماده 
در برابر حــوادث را از ویژگی های بــارز این لایحه 

تنظیمی عنوان کرد. 
 موافقت اعضای شورای عالی 

با برداشت از ذخیره احتیاط هلال احمر
شــورای عالی جمعیت هلال احمر بــا توجه به 
شــرایط بحرانی بزرگترین نهاد مردمی کشــور در 
خدمت رسانی به هموطنان به خصوص در نوروز 96، 
برای بار دوم به این جمعیت اجــازه داد تا در صورت 
عدم تأمین اعتبــار و بودجه، 50 میلیــارد تومان از 

»ذخیره احتیاط« برداشت کند. 
 موافقت اعضای شورای عالی با ماده واحده

 و بودجه پیشنهادی  سال 96
به علاوه در جلســه شــورای عالــی هلال احمر 
ماده واحده و بودجه پیشــنهادی  سال 96 جمعیت 
هلال احمر پس از بحث و بررسی مورد موافقت اعضای 
شــورای عالی جمعیت قرار گرفت و مقرر شد تا در 
جلسه مجمع عمومی هلال احمر برای تصویب نهایی 

مطرح شود. 

دکتر ضیایی از پیگیری های وضع بودجه هلال احمر خبر داد

مکاتبه محرمانه با مقامات عالی نظام 
  موافقت با درخواست برداشت مجدد 50میلیارد تومان از ذخیره احتیاط

  درخواست همه نهادهای نظارتی و حقوقی مبنی بر ملغی شدن حذف سهم 42درصدی هلال از حق الثبت اسناد رسمی

پایانصفحهبندی:شروعصفحهبندی:زمانصفحهبندی:16/15- 15/45

رئیس کمیسیون عمران مجلس: 

امروز دستگاه های مسئول مدیریت بحران، خود درگیر بحران هستند

نماینده پاوه و اورامانات در مجلس در بازدید از سازمان جوانان:  

تلاش می کنیم بودجه مورد نیاز هلال تأمین شود

دبیرکل هلال احمر:   

بودجه هلال  حقِ امدادگرانی است که در دمای منفی 20، جان خود را در طبق اخلاص می گذارند 

در ویدیوکنفرانس رئیس سازمان امدادونجات با استاندار کرمان عنوان شد     

تاکید بر ضرورت تجهیز انبارهای امدادی هلال 

  شهروند|  رئیس کمیسیون عمران مجلس شــورای اسلامی با اشاره به 
این که امروز دستگاه های مسئول مدیریت بحران خود درگیر بحران هستند، 
گفت: یکی از این دســتگاه ها هلال احمر اســت که امروز با وجود تلاش های 
شــبانه روزی برای خدمت به مردم، حتی برای پرداخــت هزینه های جاری 
و حقوق کارکنان خود با مشــکل مواجه اســت. محمدرضا رضایی، نماینده 
مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی در برنامه گفت وگوی ویژه خبری در 
تشریح عملکرد دســتگاه های نظارتی در مدیریت بحران استان های جنوبی 
کشور گفت:   امروز دســتگاه هایی که باید در بحران به مردم کمک کنند، با 
مشــکلات عدیده ای مواجهند و یکی از این دستگاه ها هلال احمر است که با 
وجود تلاش های شبانه روزی خود با مشکلات بسیاری مواجه است. نماینده 
مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی با اشاره به این که موضوع مدیریت بحران 
مانند شیر بی یال و کوپال است، اظهار کرد: در شرایطی که کشور درگیر حوادث 
غیرمترقبه است، متاسفانه دستگاه های که در این زمینه نقش حیاتی دارند، 
درگیر بحران هستند. رضایی با اشــاره به این که از 4۳ حادثه و بلای طبیعی 

۳5 حادثه را در ایران تجربه می کنیم، گفت: ایران جزو کشورهای حادثه خیز 
بوده و طبیعی است که باید دستگاه هایی که در زمینه مدیریت بحران فعالیت 
می کنند، تقویت شوند.  رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به این که امسال پیش بینی های سازمان هواشناسی دقیق تر از سال های 
گذشته بود و اطلاع رسانی ها به موقع انجام شد، اظهار کرد: درمجموع فعالیت ها 
و ارایه خدمات هلال احمر به هموطنان در اســتان های درگیر سیلاب و برف 
و کولاک ازجمله در اســتان فارس با توجه به ابعاد حادثه در چند روز گذشته 
مثبت بوده است.  وی با اشاره به این که در برخی نقاط استان فارس بارندگی 
به بالای500 میلی متر رســیده بود، اظهار کرد: مدیریت بحران شهرستان، 
دســتگاه های اجرایی و بســیج در کنار مردم بودند و اکنون شرایط به حالت 
عادی بازگشته است. رضایی با قدردانی از مردم جهرم به جهت وظیفه شناسی 
و همکاری با مسئولان در تخلیه مناطق تحت تأثیر سیلاب گفت: دستگاه های 
اجرایی به محض وقوع حادثه، در محل مستقر شدند و از بالگرد هلال احمر برای 

امدادرسانی به 20 روستا استفاده شد. 

شهروند|  نماینده مردم پاوه و اورامانات در مجلس شورای اسلامی و عضو 
کمیسیون اقتصادی با حضور در سازمان جوانان ضمن دیدار با دکتر حبیبی با 
فعالیت های جوانان جمعیت هلال احمر آشنا شد. دکتر شهاب نادری با اشاره 
به خدمات ارزشمند جمعیت هلال احمر در تمام دوران گفت: این خدمات در 
زندگی شخصی من نیز بسیار پررنگ و اثربخش بود تا جایی که حضور یک 
ساله ام در خوابگاه جمعیت کمک کرد تا بتوانم ادامه تحصیل دهم و از رشد و 
پیشرفت، باز نمانم. قطعا اگر این کمک نبود، مسیر زندگی ام عوض می شد.  
این نماینده مجلس تصریح کرد: در زمان دانشجویی نیز به عنوان هدایتگر 
جمعیت هلال احمر فعالیت هایی داشتم و همه این تجربیات سبب شده تا 
خود را هلال احمری بدانم و امروز در سازمان جوانان حاضر شدم تا از نزدیک 
با ظرفیت ها و نیازمندی های این مجموعه آشنا شوم. نادری با بیان این که 
رسیدگی به مشکلات جمعیت هلال احمر و در نظرگرفتن جایگاه ویژه برای 
آن در برنامه ششم توسعه کشور از ضروریات است، ادامه داد: امیدوارم بتوانیم 

با همفکری و همکاری های متقابل به داوطلبان هلال احمر خدمت کنیم.  وی 
گفت: تک تک افرادی که هلال احمری هستند، از دل و جان به مردم خدمت 
می کنند؛ وقتی لباس هلال احمر را می بینم، یاد زمانی می افتم که در این 
مجموعه بودم و دوست دارم به هلال احمری ها خدمت کنم. نادری با تأکید 
بر این که بحث آسیب های اجتماعی در کشور و به ویژه مناطق مرزی بایستی 
پیشگیری و کنترل شود، افزود: تمام استان ها ازجمله کردستان از جوانان 
نخبه و مستعد بهره مند است و وظیفه ما مسئولان این است تا به آنان خدمت 
کنیم و مجموعه جمعیت هلال احمر یکی از ظرفیت هــای خوب در این 
زمینه است. عضو کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره به لزوم توجه جدی 
به بودجه هلال احمر ادامه داد: تلاش می کنیم تا با تعامل همه نمایندگان 
مجلس به ویژه کمیسیون اجتماعی و اقتصادی کاری کنیم که بودجه مورد 
نیاز هلال احمر تأمین شود تا خدمات رسانی این مجموعه پرتلاش خدشه 

دار نشود. 

شــهروند|  دبیرکل جمعیت هلال احمر با تأکید بر این که بودجه 
این نهاد مردمی حقِ امدادگرانی است که در سرماي منفی 20 درجه 
جان خود را برای خدمت به مــردم در طبق اخلاص می گذارند، اظهار 
کرد: انتظار داریم دستگاه های نظارتی بررسی کنند که چرا باید حقوق 
حقه هلال احمر که در مــاده 17 قانون با عنــوان پرداخت 42درصد 
حق الثبت به این نهاد مردمی آمده، به ناحــق مورد تعرض قرار گیرد. 
مصطفــی محمدیون در برنامــه گفت وگوی ویژه خبری با اشــاره به 
این که هلال احمر با نیروهای داوطلب از جان گذشته به مردم خدمت 
می دهد، اظهار کرد: از 65  ســال قبل تاکنــون هلال احمر از ماده 17 

قانون 42 درصد از حق الثبت را دریافت می کرده، اما امروز شاهدیم که 
به 200 میلیارد تومان پول این نهاد مردمی به ناحق از آن گرفته شده 
است. وی با اشاره به این که باید اقرار کرد که هلال احمر به عنوان نهاد 
خدمت رســان  به مردم در بحران اکنون با مشکل روبه رو است، گفت: 
در دو  سال گذشته، اعتبار هلال احمر از محل 10 تا 12 قانون، یک هزار 
و 100 میلیــارد تومان بوده که از این محل فقــط 100 میلیارد تومان 
پرداخت شــده و در نتیجه پرداخت حقوق 50 هزار داوطلب، 10 هزار 
کارمنــد، نگهداری بالگردهــا، تجهیز انبارها کــه از این محل تأمین 

می شود با مشکل روبه رو شده است. 

شهروند| اســتاندار کرمان با تقدیر از تلاش های امدادگران هلال احمر 
از خدمت رسانی به متأثران از سیل و آبگرفتگی در استان کرمان بر ضرورت 
تجهیز انبارها و تخصیص بیشــتر خودروهای ارتباطی به هلال احمر استان 
تأکید کرد. علیرضا رزم حسینی در بازدید از مرکز کنترل و هماهنگی عملیات 
هلال احمر اســتان کرمان و در ارتباط ویدیو کنفرانس با مرتضی ســلیمی، 
رئیس ســازمان امداد و نجات گفت: با توجه بــه پیش بینی ها مبنی بر موج 
جدید بارندگی ها در کشــور تا اواخر هفته، ضروری است تا تدابیر لازم برای 
تجهیز انبارها و تخصیص بیشــتر اعتبارات در نظر گرفته شود.  وی با اشاره 
به این که 2 هزار و 500 خانوار در اســتان کرمان درگیر آسیب ناشی از وقوع 
سیل شده اند، افزود: 21 شهرستان استان کرمان متأثر از سیل شده است و با 
توجه به گستردگی استان کرمان نیاز داریم تا تعداد خودروهای نجات افزایش 
یابد تا در زمان بحران سرعت امدادرسانی افزایش یابد. رئیس سازمان امداد و 
نجات جمعیت هلال احمر هم در این زمینه با اشاره به این که هلال احمر قبل از 
افزایش بارش ها در کشور و به دنبال پیش بینی سازمان هواشناسی، تدابیر لازم 
برای تجهیز انبارهاو آمادگی پایگاه های امدادی را انجام داده است، گفت: بر این 
اساس تمام توان هلال احمر با توجه به در اولویت بودن نجات جان مردم بر ارایه 
خدمات امدادی در کمترین و بهترین زمان به مردم است.  وی افزود: نیازهای 

ضروری استان های درگیر در سیل و برف در کوتاه ترین زمان ممکن تأمین 
خواهد شــد. مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان کرمان نیز در این زمینه 
وضع استان کرمان را از حیث امداد و نجات خوب ارزیابی کرد و گفت: 11 هزار 
و 991 خانه متأثر از سیلاب دچار آسیب شده اند. علی گنج کریمی از توزیع 
اقلام امدادی و ضروری در استان خبر داد و افزود: 50 خانوار در اطراف سد نساء 
نیاز به اقلام غذایی دارند، چنانچه که وضع جوی مساعد شود، بالگرد جمعیت 
هلال احمر در شهرستان بم مستقر است تا به این خانوارها امدادرسانی کند. 
وی به وضع شهرستان بردســیر و امدادرسانی در این منطقه اشاره و تصریح 
کرد:  60 تیم از جمعیت هلال احمر در شهرستان بردسیر مستقر شده اند تا 
بتوانند ارایه خدمات، آموزش های لازم و توصیه های ایمنی به مردم در کنار 
ارزیابی ها را برعهده داشته باشند. مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان کرمان 
با تأکید بر این که خطر جانی در روستاهای شهرستان بردسیر وجود ندارد، 
خاطرنشان کرد: تا ظهر دوشنبه دوم اســفندماه، ارزیابی از میزان خسارت 
وارده آمده به شهرستان بردسیر به اتمام رسیده و تا غروب همین روز نیز اقلام 
مورد نیاز خانوارها توزیع خواهد شــد.  گنج کریمی در پایان با اشاره به زلزله 
۳. 5 ریشتری صبح دوشنبه در شهرستان زرند یادآور شد: خوشبختانه زلزله 

خساراتی در پی نداشته است. 
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